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Protokół Nr 2/2021 

z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w trybie zdalnym w dniu 17 lutego 2021 r.  

 

WAK.0012.1.2.2020 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz Kubalski, 

witając członków komisji oraz gości. Lista obecności radnych i gości obecnych na 

posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Rozwoju:  

1) Grzegorz Kubalski; 

2) Aleksandra Bednarek; 

3) Agnieszka Borkowska; 

4) Piotr Choroś; 

5) Anna Gajewska; 

6) Zbigniew Garbaczewski; 

7) Grzegorz Zbroch; 

8) Leszek Smuniewski. 

Przewodniczący komisji potwierdził wymagane kworum i przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podejmowane i planowane działania promocyjne powiatu w erze Covid i post-Covid. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji Komisji. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji zaproponował, aby do porządku obrad został dodany punkt,              

w brzmieniu „Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Rozwoju w 2020 r.” 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do zmian w porządku obrad, Przewodniczący 

komisji, przystąpił do procedury głosowania w sprawie przyjęcia zmiany do porządku obrad 

poprzez wprowadzenie do porządku po pkt. 4, pkt. w brzmieniu „Przyjęcie sprawozdania      

z pracy Komisji Rozwoju w 2020 r.” Wynik głosowania: 

 

6 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 
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Przewodniczący komisji, przystąpił do procedury głosowania porządku obrad w brzmieniu: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podejmowane i planowane działania promocyjne powiatu w erze Covid i post-Covid. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji Komisji. 

5. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Rozwoju w 2020 r. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Wynik głosowania: 

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził przyjęcie porządku obrad i przystąpił do jego realizacji.  

 

 

3. Podejmowane i planowane działania promocyjne powiatu w erze Covid                   

i post-Covid. 

  

 Pan Grzegorz Kubalski zwrócił się do Naczelnika Wydziału Kultury i Promocji               

w Starostwie Powiatowym w Legionowie, Pani Joanny Kajdanowicz o wprowadzenie             

do tematu.   

Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że szczegółowo temat został omówiony na Sesji 

Rady Powiatu w Legionowie w styczniu br., dlatego dzisiaj przedstawi informacje, 

dotyczące sposobu komunikacji. Zaznaczyła, że główne kierunki działań, które są 

podejmowane przez Powiat Legionowski zostają niezmienne: 

1) Polityka informacyjna; 

2) Promocja powiatu poprzez kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego; 

3) Turystyczna promocja powiatu i całego regionu Jeziora Zegrzyńskiego; 

4) Promocja pozostałych dziedzin działalności powiatu, w szczególności w zakresie 

edukacji, zdrowia, sportu, spraw społecznych, bezpieczeństwa, ochrony 

środowiska, wspierania rynku pracy i przedsiębiorczości. 

Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że w związku z sytuacją, związaną z pandemią, 

działania promocyjne powiatu są intensyfikowane w sferze wirtualnej. Nadmieniła, że 

wszelkie działania komunikacyjne i promocyjne prowadzone są w wersji on-line. Obecna 

sytuacja wymusiła, że wiele przedsięwzięć i wydarzeń odbywa się w przestrzeni wirtualnej. 

Zaznaczyła, że Powiat Legionowski starając się podążać za obowiązującymi trendami           

w komunikacji i marketingu, w ostatnim czasie podejmował starania, aby rozwijać kanały 

informacyjne on-line, co w tym trudnym roku pandemii dało dobre efekty.  

Zauważalne było, że to nie jest nowość, a mieszkańcy znając już kanały powiatu, mieli 

możliwość pozyskiwania bieżących informacji. Pani Joanna Kajdanowicz nadmieniła,           

że w ostatnim czasie Powiat Legionowski bardzo poszerzył „zasięgi”. Przedstawiła dane 

statystyczne z 2020 roku: 

1) liczba fanów na facebook-u wzrosła o 582 osoby; 

2) liczba obserwujących fanpage na facebook-u wzrosła o 652 osoby. 

Nadmieniła, że świadczy to o tym, iż kanały informacyjne Powiatu Legionowskiego               

są śledzone przez mieszkańców. Wzrosła również liczba osób odwiedzających witryny 

internetowe o 40 % w stosunku do roku poprzedniego. 
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Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że kanał Powiatu Legionowskiego na youtube też 

bardzo mocno się rozwinął. Liczba subskrybentów zwiększyła się o 109 osób w ciągu roku.  

Nadmieniła, że Powiat Legionowski od kilku lat produkuje materiały video, które są 

uzupełnieniem, a czasem alternatywą dla informacji typowo tekstowych. Zaznaczyła,          

że dużym zainteresowaniem cieszył się nagrany wspólnie z Powiatowym Urzędem Pracy, 

przy współpracy z Urzędem Skarbowym i ZUS-em, cykl nagrań video, dotyczący tarczy 

antykryzysowej. 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji powiedziała, że Powiat Legionowski rozpoczął w tym 

roku cykl informacyjny o powiecie, o tym czym jest administracja powiatowa i czym się 

zajmuje. Zostały opublikowane już 3 odcinki tego cyklu, które dotyczą: 

1) geoportalu; 

2) komunikacji powiatowej; 

3) nieodpłatnej pomocy prawnej. 

Nagrania publikowane są na kanale youtube, facebook-u i stronie internetowej Powiatu 

Legionowskiego. 

Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że działania w przestrzeni wirtualnej, dotyczą nie 

tylko polityki informacyjnej, ale również sfery kultury i turystyki. Rozwijane są również 

kanały dotyczące promocji turystycznej powiatu, fanpage Jezioro Zegrzyńskie oraz fanpage 

Szlaku Polski Walczącej i Lokalnej Organizacji Turystycznej. Powiat Legionowski wspiera 

również wydarzenia kulturalne, które mogą pojawić się w przestrzeni internetowej np. cykl 

„Pałacowe spotkania z muzyką” w Jabłonnie, przy których powiat już od wielu lat 

współpracuje z Polską Akademią Nauk.  

Nadmieniła, że Powiat Legionowski wspomaga również Centrum Kultury i Czytelnictwa        

w Serocku, który organizuje „Podwieczorki muzyczne”. 

Powiat podejmuje również tradycyjne formy działania promocji, np. sieć bilbordów 

promujących, na których publikowane są plakaty wielkoformatowe, dotyczące ważnych dla 

mieszkańców przedsięwzięć.  

Na terenie Powiatu Legionowskiego jest również „Kurier” – informator, którego została 

zmniejszona częstotliwość publikacji. Wydawany jest teraz raz w miesiącu. 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji powiedziała, że Powiat Legionowski chce w tym roku 

organizować konkursy. Zaznaczyła, że rok 2021 jest rokiem Stanisława Lema, a powiat 

jest organem prowadzącym Liceum, które nosi imię tego filozofa, więc powiat chce się 

włączyć w tę inicjatywę. W niedługim czasie zostaną ogłoszone dwa konkursy: literacki       i 

plastyczny. Zaznaczyła, że konkurs plastyczny przeznaczony jest dla osób, które chcą 

stworzyć pracę w dowolnej technice, inspirowane twórczością Lema, natomiast w konkursie 

literackim mieszkańcy maja możliwość wykazać się kreatywnością.  

Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że trudno jest przewidzieć co będzie po zakończeniu 

pandemii. Powiat Legionowski na pewno nie będzie rezygnował z kanałów on-line, bo są 

one ewidentnie przyszłością komunikacji. Zaznaczyła, że w momencie, kiedy znikną 

obostrzenia i będzie możliwość organizowania różnych stacjonarnych wydarzeń – imprez 

kulturalnych, sportowych, Powiat Legionowski będzie oczywiście w nich brał aktywny 

udział, tak jak w latach ubiegłych.  

Przewodniczący komisji podziękował Naczelnikowi Wydziału Kultury i Promocji za 

wprowadzenie do tematu i zaproponował dyskusję, w której kolejno udział wzięli.  

Radna Pani Aleksandra Bednarek zapytała, czy jest przewidywane założenie konta Powiatu 

Legionowskiego na Twitterze. Nadmieniła, że ciekawe konto na Twitterze ma Powiat 

Olsztyński. 

Nawiązała również do planów zamieszczonych w Strategii Powiatu Legionowskiego 

odnośnie organizacji imprezy promującej powiat. Zapytała, na jakim etapie są plany z tym 

związane?  
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Pani Joanna Kajdanowicz odpowiedziała, że założenie konta na Twitterze jest rozważane. 

Nadmieniła, że jest to medium, na którym głównie publikują swoje twitty politycy, 

dziennikarze. Zaznaczyła, że np. Miasto Warszawa, jako duży samorząd, posiada tam 

swoje konta. Natomiast związane jest to z tym, że duże miasta i prezydenci są znani              

z mediów ogólnopolskich, więc mają szansę „przebić się” z zamieszczaną informacją. Pani 

Joanna Kajdanowicz powiedziała, że oczywiście zapozna się z kontem Powiatu 

Olsztyńskiego, być może będzie on inspiracją dla Powiatu Legionowskiego, np. jakie treści 

mogłyby być tam zamieszczane. Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji nadmieniła,              

że Powiat Legionowski w całej strategii komunikacyjnej stara się nie mnożyć bytu.  

Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że jeżeli chodzi o imprezę promującą Powiat 

Legionowski, jest to temat do analizy. Nadmieniła, że wiele lat temu pojawił się pomysł, 

aby organizować Dni Powiatu, na wzór święta, które odbywają się w poszczególnych 

gminach. Zaznaczyła, że formuła, nazwa, jest do uzgodnienia. Nadmieniła, że Powiat 

Legionowski nie ma swojego miejsca, na którym mogłyby się takie imprezy odbywać. 

Działalność powiatu jest w 5 gminach. Po analizach, Zarząd Powiatu podjął decyzję,             

że lepszą strategią będzie, aby Powiat Legionowski włączał się w organizację imprez 

lokalnych, w poszczególnych gminach. Przez wiele lat, Powiat był zawsze obecny na tego 

typu imprezach, zawsze jest współorganizatorem. Gminy otrzymują również od powiatu 

pomoc finansową na organizację imprez kulturalnych. 

Zaznaczyła, że w ubiegłym roku ze względu na pandemię imprezy się nie odbyły. Również 

kwestie budżetowe sprawiły, że dotacje w budżecie dla gmin się nie pojawiły. Ze strony 

gmin jest zapewnienie, że pomimo braku dotacji, powiat nadal będzie mógł uczestniczyć   

w imprezach, organizowanych w poszczególnych gminach. Organizacja imprezy 

powiatowej, to tak jakby wchodzenie w konkurencję z imprezami gminnymi. Organizacja 

imprezy powiatowej związana jest z bardzo dużymi kosztami, min. 100.000,00 zł.   

Pani Aleksandra Bednarek wspomniała o tym, że kiedyś Pani Izabela Kownacka „rzuciła” 

pomysł organizacji festiwalu szantowego. Nawiązała, że nie chodzi o imprezę 

wysokobudżetową, ale taką, która czymś wyróżni Powiat Legionowski. Zaproponowała 

spotkanie organizacyjne, z pomysłami na taką imprezę oraz podliczeniem ewentualnych 

kosztów organizacji. Nadmieniła, że trzeba też przemyśleć co taka impreza „dałaby”  dla 

powiatu.  

Pani Joanna Kajdanowicz zobowiązała się do przygotowania wstępnej kalkulacji takiej 

imprezy. Zaznaczyła, że wtedy można będzie rozważyć kwestię np. ewentualnego 

zwiększenia liczby fanów na facebook-u czy jest warta zainwestowania. Nadmieniła, że 

postara się wykonać analizę pod kątem dotarcia i do mieszkańców powiatu i do 

interesariuszy zewnętrznych. 

Przewodniczący komisji Pan Grzegorz Kubalski nadmienił, że z jego punktu widzenia istotne 

jest wypromowanie określonej imprezy, niekoniecznie wysokobudżetowej, ale na pewno 

rozpoznawalnej w określonych środowiskach w skali krajowej. Chodzi o budowanie 

rozpoznawalności, nie tylko wśród mieszkańców, ale rozpoznawalność powiatu na mapie 

kulturalnej w skali kraju.  

Pan Grzegorz Kubalski zaproponował, aby w maju lub czerwcu br., odbyło się spotkanie     

o charakterze „burza mózgów” wszystkich osób zainteresowanych. Następnie można 

przygotować ewentualną listę propozycji. Kolejno - do października br. - wykonać analizę 

i wycenę pomysłów. Nadmienił, że wtedy będzie możliwość uwzględnienia takiego 

wydarzenia w projekcie budżetu na przyszły rok.  

Przewodniczący komisji przedstawił propozycję, aby w maju, Komisja Rozwoju wspólnie     

z innymi komisjami, pod egidą Zarządu Powiatu, zorganizowała warsztaty w kontekście 

pomysłów na organizację imprezy promującej Powiat Legionowski. 
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Pani Joanna Kajdanowicz zaproponowała, że można by zrobić wydarzenie, z czegoś,            

co powiat już posiada, np. Festiwal Filmowy Andrzeja Kondratiuka, który w ubiegłym roku 

zapoczątkowała Powiatowa Instytucja Kultury w Legionowie. 

Pani Aleksandra Bednarek potwierdziła, że schemat działań zaproponowany przez Pana 

Grzegorz Kubalskiego, jest w jej ocenie bardzo dobry.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący komisji przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji Komisji. 

 

 Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że w porządku obrad Sesji Rady Powiatu                

w Legionowie, przewidzianej na dzień 22 lutego br., nie ma projektów uchwał do 

zaopiniowania, będących w kompetencji Komisji Rozwoju. Zaznaczył, że również projekt 

uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę Nr 192/XXIV/2020 Rady 

Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2021 oraz projekt uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej  dla Powiatu  

Legionowskiego na lata 2021 – 2035, nie zawierają zmian, będących w kompetencji Komisji 

Rozwoju.  

 

 

5. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Rozwoju w 2020 roku. 

 

 Przewodniczący komisji przedstawił i omówił członkom komisji sprawozdanie z pracy 

komisji w 2020 r., które stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Pan Grzegorz Kubalski zapytał członków komisji, czy życzą sobie, aby sprawozdanie zostało 

do nich przesłane, w celu możliwości zapoznania i wtedy głosowanie zostanie 

przeprowadzone na następnym posiedzeniu komisji, czy jest możliwość, aby sprawozdanie 

zostało przyjęte w dniu dzisiejszym.  

Radny Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, iż uważa że sprawozdanie może dzisiaj 

zostać przyjęte przez członków komisji.  

Powyższe potwierdził również Pan Leszek Smuniewski. Poprosił tylko o poprawienie omyłki 

oczywistej, w pierwszym wierszu sprawozdania (wpisany jest rok 2021, a powinien 2020).  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący komisji przystąpił       

do procedury głosowania. 

Wynik głosowania. 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, iż sprawozdanie z pracy Komisji Rozwoju w roku 2020 

zostało przyjęte.  

 

 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący komisji powiedział, że dotychczas nie wpłynęły żadne uwagi 

dotyczące protokołu. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby je teraz zgłosić. W związku              

z brakiem sugestii, przystąpił do procedury głosowania: 
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8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że protokół nr 1/2021 z posiedzenia komisji w dniu 

20.01.2021 r, został przyjęty. 

 

 

 

7. Wolne wnioski.  

 

Radny Pan Grzegorz Zbroch zwrócił się z prośbą, aby w protokołach z posiedzeń komisji 

zamieszczana była lista radnych uczestniczących w posiedzeniu.  

Przewodniczący komisji, wyjaśnił, że na początku każdego protokołu jest napisane, że lista 

radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu i lista gości stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. Nadmienił, że jeżeli jest takie życzenie, to dodatkowo lista radnych 

uczestniczących w danym posiedzeniu, będzie wpisana w treść protokołu. 

 

Radny Pan Grzegorz Zbroch złożył wniosek o zaproszenie na posiedzenie Komisji Rozwoju 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, aby przedstawił sprawozdanie ze swojej 

pracy. 

Przewodniczący komisji powiedział, że zapozna się z możliwościami w tej kwestii i zostanie 

wyznaczony termin takiego spotkania, na Komisji Rozwoju lub Komisji Porządku 

Publicznego. 

 

 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji zamknął Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz 

Kubalski. 

 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju 

 

Grzegorz Kubalski 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Agata Szraga  


